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Uden, 2 augustus 2022  
 
Het idee om de huurtoeslag te hervormen dan wel afschaffen is ingegeven door perikelen 
rondom de toeslagenaffaire, waarvan een aanzienlijk deel van de Nederlanders slachtoffers 
is geworden. Velen maken nu dankbaar gebruik van de huurtoeslag. Ondanks het feit dat ik 
een naheffing van bijna €350 heb vanwege teveel ontvangen huurtoeslag, ben ik toch zeer 
blij met het huidige systeem. Het ingewikkelde welke het systeem voor mensen met elke 
maand een ander inkomen. Met flexibele contracten. Voor die mensen zou iets bedacht 
moeten worden, waarbij aanleveren van hun alsmaar veranderende inkomensgegevens een 
stuk makkelijker en overzichtelijker voor hen wordt. De problematiek rondom de formulieren 
is ondanks te ver doorgevoerde digitalisering nog steeds aanwezig.  
Ook zou het veel makkelijker gemaakt moeten worden, waar je precies recht hebben bij een 
bepaald inkomen (per maand). 
Veel mensen hebben de huurtoeslag om fatsoenlijk rond te kunnen wonen. Zeker 
gezien de stijgend energierekening, die mede het gevolg is van de stijgende energieprijzen 
en de slechte energieprestatie van bepaalde woningen in de (sociale) huursector. Het zou 
goed zijn als daar iets aangedaan wordt op een effectieve manier. 
   
Ik ben dan ook geen voorstander van de afschaffing van de huidige huurtoeslag en 
alles via het hoger minimumloon te laten verlopen. Een aanzienlijk deel van de mensen 
is niet in staat om het minimumloon te verdienen. En als ze er wel toe in staat zijn, houden 
zij dit niet lang vol. Een hoger minimumloon klinkt leuk, maar als dat betekent dat van 
mensen gevraagd, die het werk moeten uitvoeren nog harder moeten werken, schiet men er 
niet veel mee op. Kijk maar naar het bagagepersoneel op Schiphol, de schoonmakers en de 
vuilophalers. De geneigdheid om te besparen op de uitvoering (lees: het primaire 
proces) is zeer groot. Voor transport en schoonmaak betalen we liever niet. We willen het 
liefst alles gratis. Het mag vooral niets kosten. Vandaar dat men ook geen verzendkosten in 
rekening brengt. Of anders gezegd we leggen liever de rekening liever bij iemand anders 
neer. Bij de degene die het werk moet uitvoeren en onder druk wordt gezet om nog harder te 
werken. Zolang we nog in een systeem zitten, waarbij uitvoering van (broodnodig) werk 
vooral weinig tot liever niks mag kosten, blijft de huurtoeslag nodig. Zolang men maar ideeën 
blijft opperen om mensen van verre oorden te halen om tekorten op te vangen en niet 
structureel het werk aantrekkelijker te maken, blijft de huurtoeslag nodig. Er zijn altijd wel 
mensen zo gek om voor minder geld harder te werken onder minder gunstige 
omstandigheden en tegen slechtere arbeidsvoorwaarden. We kunnen het tij nog keren. 
Door af te stappen van de productiviteits- en efficiencydwang. Van de 
managementdwang. Door kritisch te kijken naar het werk wat we doen. Het paradoxale is 
dat werk wat maatschappelijk zeer gewaardeerd wordt niet betaald wordt. En werk wat 
maatschappelijk een stuk minder gewaardeerd wordt en zelfs veracht wordt, wel behoorlijk 
betaald wordt. Denk hierbij aan criminele en/of sterk milieubelastende activiteiten. 
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